
Fico práve bez prílišných fanfár pochoval EU
tak finančne a ekonomicky, ako aj politicky
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SLOVENSKO: Keď som sa dopočul správu, ktorá sa stala inšpiráciou pre tento článok, tak
som si spomenul na jeden fúzatý vtip o švajčiarskom vynálezcovi zipsu, zacviknutom
prirodzení a jódlovaní. Teda inšpiráciou tohto článku je správa, že Slovensko po dlhej dobe
namiesto dlhopisov denominovaných len v € sa vydávajú aj dlhopisy denominované vo
švajčiarskom franku. Logicky sa vynára otázka:

Prečo?

Možnou odpoveďou je, že má nižšie úroky v porovnaní s € dlhopismi a signalizuje to, že „Slovenská
republika si udržiava na finančnom trhu veľmi dobrý kredit a investori považujú zámery vlády na
ozdravenie verejných financií za dôveryhodné“, čo je dobrá vysvetlenie pre dav a určite to bolo aj
jedným z faktorov pri rozhodovaní, ale stretnutie vo Švajčiarsku príslušných pohlavárov a výhradná
emisia vo forme švajčiarskej verejnej ponuky hovorí o niečom inom (zdroj). Dôvod, prečo to hovorím,
je ukrytý v nedávnom exkluzívnom rozhovore, ktorý dal JOJke, kde Robert Fico spomenul nielen to,
že EU by sa mala vrátiť k tomu, že je to pôvodne mierový projekt, aby znova bola prosperujúca, ale aj
to, že Európa je zdrojovo vyčerpaná (spomínal to v spojení návštevy Číny a zháňaní investícií na
rekonštrukciu našej teraz zanedbanej infraštruktúry).

Čo to znamená?

Napriek pro-európskej rétorike, ktorá je v porovnaní s predchádzajúcimi volebnými obdobiami menej
vypuklá, Fico v tom rozhovore pre JOJ de facto bez prílišných fanfár pochoval EU tak finančne a
ekonomicky, ako aj politicky. Toto znamená, že EU voľby sú skôr sondou do slovenskej spoločnosti a
politickou formalitou, než skutočnými voľbami, ktorá určí ďalšie smerovanie Európy.

Ďalšou vecou je, že keď si toto uvedomuje Fico, tak si to uvedomuje tiež Orbán, ako aj veľkí hráči
(nedávne vyjadrenie Zacharovej o tom, že EU je mŕtve). Otázkou zostáva, že kto a po akej udalosti
oficiálne pochová EU tak v politickom, ako aj v ekonomickom a finančnom zmysle, lebo táto mŕtvola
už poriadne zapácha.

Poslednou vecou je, že emisia štátnych dlhopisov vo švajčiarskom franku, ktorú Slovensko urobilo
vyslovene len vo Švajčiarsku vo forme verejnej ponuky, je nielen záplata na prechodné obdobie, kým
získame naspäť zlato z Londýna, ale celá záležitosť sa deje s podporou a možno aj na popud
globálneho zákulisia t.j. GP.

A čo teraz?

Pripravme sa na náhlu zmenu rétoriky Smeru a smerovania Slovenska, lebo súčasné relatívne kľudné
obdobie nesie všetky znaky prípravy práve na toto. Ostatne to je aj dôvod, prečo sa Fico neobúva na
verejnosti do Druckera a Dolinkovej, lebo v súčasnej dobe by to znamenalo roztržky s koaličným
partnerom a otvorenú vojnu s Pentou, a tiež prečo JUDr. Žilinka nezačal trestné stihanie proti
„podarenej“ aktivistke z Pezinka a ostatnej škodnej, a zároveň je to aj dôvod, prečo sa chystá
kópia amerického zákona o zahraničných agentoch a prečo sa dáva do poriadku RTVS.

Ďalšou vecou je, že ak nastane takáto náhla zmena rétoriky, tak to nutne spôsobí nielen prekreslenie
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politickej mapy Slovenska, ale aj nutnosť usporiadania nových volieb do NR SR a reorganizáciu
celého štátu. To bude znamenať signál, že na Slovensku zanikne tá skrytá koloniálna správa, ktorú tu
sme mali cca 30 rokov.
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